
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 723 af 19. august 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra (MFU) Pernille Skipper (EL). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Preben Bialas 

  

9. september 2014 
J.nr.- 14-3939078 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 723
Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange personer i hvert af de tre foregående år (2011, 2012 og 

2013) der har fået eftergivelse af offentlige gæld, herunder hvor mange af disse der har 

fået eftergivelse efter inddrivelsesloven § 13, stk. 6? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende svar fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Systemmæssige begrænsninger gør, at SKAT ikke kan opgøre, hvor mange personer, der 

har fået eftergivelse efter inddrivelseslovens § 13 i årene 2011 og 2012. I 2013 er der truf-

fet afgørelse om eftergivelse eller delvis eftergivelse for 80 personer. SKAT har ikke sy-

stemmæssige oplysninger, der kan opgøre hvor mange af personerne, der har fået eftergi-

vet fordringerne efter inddrivelseslovens § 13, stk. 6, men det skønnes at være sket i me-

get begrænset omfang.” 
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